
 

Protokół Nr 1/2024 
posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego  

  z dnia 21 stycznia 2025 roku 

 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Pan Marek Kołtun Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie Komisji w dniu 21 stycznia 

2025 r., które odbyło się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Kraśniku. Następnie 

powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Stan 3/5 

 

Na posiedzeniu nieobecni byli Pani Agnieszka Lenart i Pan Paweł Kudrel. 

 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad: 

1) Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2) Zatwierdzenie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu posiedzenia nr 7 z 9 grudnia 2024 r.  

4) Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji  Bezpieczeństwa i Porządku za 2024 rok. 

5) Zatwierdzenie Sprawozdania pracy Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa Publicznego w 2024 r. 

6) Sprawy bieżące. 

7) Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poprosił o wprowadzenie w punkcie 6 porządku obrad 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji „Powiatowego Programu 

Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2025-2027” oraz projektu uchwały w sprawie zwiększenia 

wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo – 

wychowawczych typu rodzinnego działających na terenie Powiatu Kraśnickiego. Pan 

Przewodniczący Komisji zapytał kto członków Komisji jest za przyjęciem porządku obrad wraz 

z przedstawionym uzupełnieniem. 

Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego jednogłośnie 

zatwierdziła porządek posiedzenia w dniu 21 stycznia 2025 roku. 

  

Punkt 3. Przyjęcie protokołu posiedzenia nr 7 z 9 grudnia 2024 r.  

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół udostępniony został w systemie 

eSesja. Zapytał czy są uwagi do treści protokołu. Uwag nie było. Pan Przewodniczący Komisji 

zapytał kto jest za przyjęciem protokołu posiedzenia w dniu 21 stycznia 2025 roku. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół posiedzenia w dniu 21 stycznia 2025 roku. 

Punkt 4. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji  Bezpieczeństwa i Porządku za 

2024 rok. 
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Pan Przewodniczący Komisji poprosił Pana Sławomira Kloca Kierownika Wydziału 

Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego o przedstawienie ww. sprawozdania.  

 

Pan Kierownik poinformował, że przedstawi w skrócie informacje zawarte w ww. 

sprawozdaniu. Najważniejszym działaniem przeprowadzanym przez Komendę PSP  

w Kraśniku wraz z jednostkami Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu powiatu kraśnickiego, 

które będzie kontynuowane również w tym roku, to program „Czujka na straży Twojego 

bezpieczeństwa!” E zakresie bezpieczeństwa publicznego KPSP odnotowała 2609 zgłoszeń,  

w tym 774 o charakterze prewencyjno-porządkowym oraz 1853 zgłoszenia dotyczące zdarzeń 

w ruchu drogowym. W 2024 r. roku zanotowano 4 przypadki małoletnich pod wpływem 

alkoholu, co jest mniejsza liczba w stosunku do roku 2023 , w którym odnotowano 11 takich 

przypadków. Odnotowano 22 zgłoszenia niewybuchów w gminie Annopol, Gościeradów, 

Trzydnik Duzy, Dzierzkowice, Urzędów, Wilkołaz, Kraśnik. Pan Kierownik dodał, że Wydział 

Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego, wraz z Komendą Powiatową Policji w Kraśniku 

realizował zadanie pn.: Ogólnopolski Młodzieżowy Turniej Motoryzacyjny dla uczniów szkół 

ponadpodstawowych”. Wydział realizował, również różnorakie projekty wraz z Komenda 

Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Kraśniku. W ramach konkursu ogłoszonego przez 

Zarząd Powiatu w Kraśniku, udzielono wsparcia finansowego 65 jednostkom ochotniczej 

straży pożarnej z terenu powiatu kraśnickiego, na kwotę 194.700 zł. Pan Kierownik 

poinformował, że w 2024r. sporządzono 99 Niebieskich Kart w tym 32 – w miastach, 67– na 

terenach wiejskich. Ujawniono 100 osób podejrzanych o stosowanie przemocy w rodzinie, 13 

kobiet, 87 mężczyzn, z tego 57 osób będących pod wpływem alkoholu. Zatrzymano procesowo 

53 osoby. W ramach działań Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa policjanci Wydziału 

Ruchu Drogowego przeprowadzali  kontrole pomiaru prędkości na odcinkach zaznaczonych na 

KMZB. W roku 2024 odnotowano 1170 zgłoszenia z których 1065 było potwierdzonych. 

Odnotowano 8523 przekroczenia prędkości. Zatrzymano  593  dowodów rejestracyjnych, oraz 

178 praw jazdy. Na uczestników ruchu drogowego nałożono 8 294 mandatów karnych, 

zastosowano 5 777 pouczeń, skierowano 543 wniosków o ukaranie do sądu. W ramach 

codziennych działań policjanci KPP w Kraśniku  wylegitymowali 20148 uczestników ruchu 

drogowego w tym  857 pieszych. Odnotowali 767 przypadków niekorzystania z pasów przez 

kierujących i pasażerów, 380 przypadków przekraczania jezdni przez pieszego w miejscu 

niedozwolonym oraz 325 wykroczeń popełnionych przez kierujących wobec pieszych. W 2024 

r. zaistniało 41 wypadków drogowych, w tym 8 przypadków śmiertelnych oraz 527 kolizji 

drogowych. Przeprowadzono 45136 kontroli kierujących pod kątem zawartości alkoholu  

w wydychanym powietrzu. Ujawniono kierujących w stanie po spożyciu alkoholu 165 osób,  

w stanie nietrzeźwości 131 osób. Pan Kierownik poinformował, że W roku 2024 

przeprowadzono 135 działań profilaktycznych edukacyjno-informacyjnych w placówkach 

opieki, nauczania i wychowania. 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Pan Radny Karol Rychlewski zapytał czy zapis zawarty na stronie 5 sprawozdania w pkt 2,  

w którym mowa jest o tym, że Państwowa Inspekcja Sanitarna w Kraśniku przeprowadziła   

w 2024  monitoring wejść publicznych w szkołach i placówkach oświatowych dla dzieci  

i młodzieży, jest aktualny, czy wkradł się tu błąd. 

Pan Kierownik poinformował, że informacja taka nie powinna była się znaleźć w sprawozdaniu. 

Przeprosił na tę pomyłkę. 
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Pan Radny Karol Rychlewski zapytał czy można wprowadzić poprawkę, polegająca na 

usunięciu na stronie 5 pkt 2, a treść punku pierwszego pozostałaby bez numeru. 

Pan Kierownik odpowiedział, że oczywiście poprawi ten błąd. 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa Publicznego zapoznała się i pozytywnie zaopiniowała Sprawozdania  

z działalności Komisji  Bezpieczeństwa i Porządku za 2024 rok. 

Punkt 5. Zatwierdzenie Sprawozdania z pracy Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa Publicznego w 2024 r. 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że Sprawozdanie z pracy Komisji Zdrowia, 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego w 2024 r. zostało udostępnione w systemie 

eSesja. Dodał, że odzwierciedla pracę komisji w ubiegłym roku. Zapytał czy są uwagi do 

sprawozdania. Uwag nie było. Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za przyjęciem ww. 

Sprawozdania. 

Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego jednogłośnie 

zatwierdziła Sprawozdania z pracy Komisji w 2024 r. 

Punkt 6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji 

„Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2025-2027” oraz projektu 

uchwały w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka 

w placówkach opiekuńczo – wychowawczych typu rodzinnego działających na terenie 

Powiatu Kraśnickiego. 

Pan Przewodniczący Komisji poprosił Panią Katarzynę Wójtowicz Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Kraśniku o przedstawienie ww. projektów uchwał. 

Pani Dyrektor poinformowała, że zgodnie z treścią art. 180 pkt 1 ustawy z dnia 9 czerwca 

2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej do zadań własnych powiatu należy  

w szczególności: opracowanie i realizacja 3-letnich powiatowych programów dotyczących 

rozwoju pieczy zastępczej, zawierających między innymi plan rozwoju rodzinnej pieczy 

zastępczej, plan ograniczania liczby dzieci w instytucjonalnej pieczy zastępczej oraz limit 

rodzin zastępczych zawodowych na dany rok kalendarzowy, uwzględniający założenia 

wynikające z planu rozwoju rodzinnej pieczy zastępczej, konieczność zapewnienia dzieciom  

 terenu powiatu rodzinnej pieczy zastępczej oraz ograniczanie liczby dzieci w instytucjonalnej 

pieczy zastępczej. Celem „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2025-

2027” jest wspieranie rozwoju pieczy zastępczej w powiecie kraśnickim. Zakłada się, że 

realizacja programu umożliwi promowanie i rozwój różnych form rodzicielstwa zastępczego, 

wsparcie istniejących form pieczy zastępczej, objęcie pomocą i wsparciem dzieci 

umieszczonych w pieczy zastępczej oraz udzielanie wsparcia usamodzielnianym 

wychowankom pieczy zastępczej, jak również ograniczenie ilości dzieci w instytucjonalnej 

pieczy zastępczej. Projekt „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2025-

2027” został poddany konsultacjom z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

mogącymi prowadzić działalność pożytku publicznego w zakresie wspierania rodziny 

i systemu pieczy zastępczej, działającymi na terenie powiatu kraśnickiego. Pani Dyrektor 

poinformowała, że drugi projekt uchwały dotyczy zwiększania kwoty ryczałtowej na 

utrzymanie dziecka placówce i został przygotowany na wniosek placówek opiekuńczo-

wychowawczych. Zakłada zwiększenie kwoty ryczałtu do 1517 zł miesięcznie przeznaczonej 

na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo – wychowawczych typu rodzinnego 
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działających na terenie Powiatu Kraśnickiego. Do tej pory było to 1002 zł. Zwiększa się 

również do kwoty 1813 zł, z 1305 zł, miesięcznie środki  na utrzymanie dziecka legitymującego 

się orzeczeniem również o niepełnosprawności lub orzeczeniem o znacznym lub 

umiarkowanym  stopniu niepełnosprawności w placówkach opiekuńczo – wychowawczych 

typu rodzinnego działających na terenie Powiatu Kraśnickiego. Dodatkowo zwiększa się do 

kwoty 2600 zł  wydatki na dofinasowanie wypoczynku poza miejscem zamieszkania dziecka 

w wieku od 6 do 18 roku życia – raz w roku. Zwiększa się do kwoty 1500 zł pokrycie 

niezbędnych wydatków związanych  z potrzebami przyjmowanego dziecka – jednorazowo. 

Pani Dyrektor dodała, że zwiększania te wiążą się z rosnącymi kosztami życia, którą na pewno 

każdy z nas zauważa. Pani Dyrektor wyjaśniła, że do przedstawionych projektów uchwał 

wniesiona zostanie autopoprawka podstawy prawnej tj. ustawy o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej. Na dzień przygotowania uchwał obowiązywał inna poz. dziennika, natomiast 

w międzyczasie został wprowadzony tekst jednolity z 15 stycznia 2025 roku. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Pan Radny Karol Rychlewski zapytał czy te zwiększone kwoty będą wystarczające. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że zwiększenia są znaczące, wiec powinny być wystraczające. 

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2025-2027”. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia do 

realizacji „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2025-2027”. 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach 

opiekuńczo – wychowawczych typu rodzinnego działających na terenie Powiatu Kraśnickiego. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwiększenia 

wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo – 

wychowawczych typu rodzinnego działających na terenie Powiatu Kraśnickiego. 

Punkt. 7 Sprawy bieżące. 

Brak. 

Punkt. 8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie 

Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego w dniu                                               

21 stycznia 2025 r. 

 

Protokołowała                                                                                Przewodniczący Komisji 

Magdalena Pierzchała                              Marek Kołtun                                                                                       


